
 
 

 KLAIPĖDOS REGIONO PLĖTROS TARYBA 

 

KLAIPĖDOS REGIONO PLĖTROS TARYBOS KOLEGIJOS SPRENDIMŲ PRIĖMIMO, 

TAIKANT ŽODINĘ PROCEDŪRĄ, PROTOKOLAS 

 

2023 m. rugsėjo 28 d. Nr. K/P-11 

Klaipėda 

 

Klaipėdos regiono plėtros tarybos kolegijos posėdis (toliau – posėdis) žodinės procedūros 

tvarka įvyko 2023 m. rugsėjo 22 d. 10.00-11.00 val. nuotoliniu būdu MS Teams video konferencijų 

platformoje. 

 

Posėdžio pirmininkas: Arvydas Vaitkus, Klaipėdos miesto savivaldybės meras, Klaipėdos 

regiono plėtros tarybos kolegijos (toliau – Kolegija) pirmininkas. 

Sekretorė: Romualda Čiarienė, Klaipėdos regiono plėtros tarybos administracijos (toliau – 

Administracija) vyresnioji specialistė. 

 

Posėdyje dalyvavo 10 iš 17 Kolegijos narių: 

1. Raimundas Daubaris, Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos narys; 

2.   Andrius Dobranskis,  Klaipėdos miesto savivaldybės tarybos narys; 

3. Jolanta Girdvainė, Kretingos rajono savivaldybės tarybos narė; 

4. Darius Jasaitis, Neringos savivaldybės meras; 

5. Ignas Jonušas, Skuodo rajono savivaldybės tarybos narys;  

6. Algimantas Šniepis, Klaipėdos miesto savivaldybės tarybos narys; 

7. Arvydas Vaitkus, Klaipėdos miesto savivaldybės meras; 

8. Šarūnas Vaitkus, Palangos miesto savivaldybės meras; 

9. Vaidas Venckus, Neringos savivaldybės tarybos narys; 

10. Julius Tomas Žulkus, Palangos miesto savivaldybės tarybos narys. 

 

Posėdyje nedalyvavę Kolegijos nariai: 

1. Stasys Gutautas, Skuodo rajono savivaldybės meras; 

2. Antanas Kalnius, Kretingos rajono savivaldybės meras; 

3. Steponas Kazlauskas, Šilutės rajono savivaldybės tarybos narys; 

4. Vytautas Laurinaitis, Šilutės rajono savivaldybės meras; 

5. Bronius Markauskas, Klaipėdos rajono savivaldybės meras; 

6. Arūnas Tuma, Klaipėdos miesto savivaldybės tarybos narys; 

7. Steponas Venckus, Klaipėdos miesto savivaldybės tarybos narys. 

 

Vadovaujantis Klaipėdos regiono plėtros tarybos nuostatų 27 punktu posėdis laikomas teisėtu, 

kvorumas yra. 

 

Kiti dalyviai: 

Dalia Makuškienė, Administracijos ekspertė, laikinai vykdanti administracijos direktoriaus 

funkcijas; 

Audronė Aužbikavičiūtė, Administracijos vyriausioji specialistė; 
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Jovita Michniovienė, Administracijos vyriausioji specialistė; 

Romualda Čiarienė, Administracijos vyresnioji specialistė; 

Ona Malūkienė, Skuodo rajono savivaldybės administracijos vyriausioji specialistė; 

Inga Aksamitauskaitė, Kolegijos patariamosios partnerių grupės narė; 

Romualdas Jonaitis, Kolegijos patariamosios partnerių grupės narys; 

Renaldas Kulikauskas, Kolegijos patariamosios partnerių grupės narys; 

Gintaras Usevičius, Kolegijos patariamosios partnerių grupės narys;  

Birutė Viskontienė, Kolegijos patariamosios partnerių grupės narė; 

Laura Janušienė, Palangos miesto vietos veiklos grupės pirmininkė (Pranešėja); 

Agnė Domarkienė, AB „Energijos skirstymo operatorius“ (toliau - ESO) Paslaugų tarnybos 

vadovė (Pranešėja); 

Audrius Buivydas, ESO sprendimų klientams departamento vadovas; 

Ingrida Gaveikienė, ESO sprendimų verslo klientams vadybininkė;   

Vladas Pūtys, ESO sprendimų verslo klientams vadybininkas;   

Raimundas Bareikis, ESO sprendimų verslo klientams vadybininkas; 

Žilvinas Perminas, ESO Klaipėdos tinklų projektų valdymo skyriaus vadovas; 

Andrius Daugirdas, ESO sprendimų verslo klientams vadybininkas; 

Justinas Gerbenis, ESO tinklų projektų valdymo vadovas; 

          Ramunė Malinauskienė, ESO Verslo klientų skyriaus vadovė.  

 

DARBOTVARKĖ: 

1. Kolegijos posėdžio darbotvarkės tvirtinimas; 

2. Dėl Palangos miesto 2023-2029 m. vietos plėtros strategijos; 

3. Dėl AB „Energijos skirstymo operatorius“ bendradarbiavimo su savivaldybėmis. 

 

1. SVARSTYTA. Kolegijos posėdžio darbotvarkės tvirtinimas. 

 

Arvydas Vaitkus pasveikino Kolegijos narius susirinkus į posėdį. Paklausė Kolegijos narių, ar 

turi pastabų ir pasiūlymų dėl darbotvarkės.  

Visi Kolegijos nariai bendru sutarimu darbotvarkei pritarė be pastabų. 

 

NUTARTA. Patvirtinti Klaipėdos regiono plėtros tarybos kolegijos posėdžio darbotvarkę. 

 

2. SVARSTYTA. Palangos miesto 2023-2029 m. vietos plėtros strategija. 

Pranešėja – Laura Janušienė, Palangos miesto vietos veiklos grupės pirmininkė. 

 

Laura Janušienė pristatė Palangos miesto 2023-2029 metų vietos plėtros strategijos projektą 

(pranešimas pridedamas). 

 

Arvydas Vaitkus paprašė Kolegijos narių balsuoti dėl sprendimo priėmimo. 

 

Balsavimo rezultatai: pritarė – 10 Kolegijos narių, nepritarė – 0, nusišalino – 0. 

 

NUTARTA. Priimti sprendimą dėl Palangos miesto 2023-2029 metų vietos plėtros strategijos 

atitikties 2022-2030 metų Klaipėdos regiono plėtros plano tikslams. 

 

3. SVARSTYTA. AB „Energijos skirstymo operatorius“ bendradarbiavimo su savivaldybėmis. 

Pranešėja – Agnė Domarkienė, ESO Paslaugų tarnybos vadovė. 

 

 Agnė Domarkienė pristatė išmaniosios apskaitos vystymo programą Lietuvoje, klientų 

kategorijų reglamentavimo pokyčius pagal Europos Sąjungoje taikomus principus, kompensacijų 
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apskaičiavimo esminius principus, atsinaujinančių išteklių naujienas, pasinaudojimo elektros 

tinklais aprašo (PETA) pasikeitimus, savivaldybių administracijų objektus garantiniame tiekime, 

įregistruotų EV stotelių prieigų skaičių savivaldybėse ir EV stotelių įrengimo kompensavimą, ESO 

investicijas Klaipėdos regione 2022-2023 m. (pranešimas pridedamas).  

Darius Jasaitis teigė, kad Neringos savivaldybėje daroma dviejų lygių automobilių parkavimo  

aikštelė su saulės parku virš jos, tačiau projektavimas vyksta labai ilgai, todėl savivaldybės 

specialistai baiminasi, kad, kol bus pastatyta aikštelė, nebeliks reikiamų elektros galių. Kaip 

savivaldybė galėtų spręsti klausimą dėl elektros galių rezervacijos? 

         Žilvinas Perminas akcentavo, kad klientai nėra skirstomi, savivaldybių administracijoms 

galioja tokios pačios taisyklės ir elektros rezervacija nėra galima. 

Ramunė Malinauskienė rekomendavo sekti techninių sąlygų galiojimo terminą ir, kai jis artėja  

į pabaigą, iš naujo vėl rezervuoti elektros galias, nes tokia galimybė yra.  

    Arvydas Vaitkus paklausė dėl išmaniosios apskaitos. Po naujų skaitiklių įrengimo sulaukiama 

skundų, kad padidėja elektros sunaudojimo kiekiai. Kokie yra faktai? 

 Agnė Domarkienė atsakė, kad dažnai žmonės, kurie teigia, jog deklaruoja skaitiklių rodmenis 

kas mėnesį, tai daro iš atminties arba apytiksliai. Kai apskaitininkai patikrina skaitiklių rodmenis, 

paaiškėja, kad sąskaita yra didesnė, tenka susimokėti už mėnesį ir dar sumokėti likutį. Patys 

skaitikliai yra tikslūs, išmaniosios apskaitos gedimų yra mažiau lyginant su paprastais skaitikliais. 

Keičiant skaitiklius daromos rodmenų nuotraukos. Priešingai, viena iš išmaniosios apskaitos naudų 

yra galimybė taupyti. Baigiama atlikti 2022 m. naudų analizė ir tikrai matomas sumažėjęs elektros 

vartojimas. 

 Andrius Buivydas papildė, kad neretai problemos būna identifikuojamos pačiame vidaus 

tinkle (nesukalibruoti šilumos siurbliai, seni boileriai). Skaitikliai metrologiškai yra tikrinami. 

 Arvydas Vaitkus paklausė apie atsinaujinančių išteklių statistiką ir perspektyvas. Ar planai ir 

vystymosi tempai siejami su vėjo energetika? Ar vėjo parkas jūroje bus siejamas su Lietuvos 

vartotojais? 

          Agnė Domarkienė atsakė, kad vėjo parkas jungsis į „Litgrid“, ne į ESO tinklus, o dėl elektros 

vartojimo ir kokiai rinkai bus skirstoma elektros energija galbūt galėtų pakomentuoti „Ignitis“. 

          Arvydas Vaitkus paklausė apie EVS stotelių įrengimą greitkelyje Vilnius-Klaipėda. Ar yra 

planų gerinti situaciją šiuo klausimu? 

          Agnė Domarkienė atsakė, kad kalbant apie plėtrą bendrąja prasme, paslaugas vartotojams 

tieks verslas ir savivaldybės, jų planai šiuo atveju svarbiausi,  ESO yra tik įgalintojas. 

    Andrius Buivydas papildė, kad magistraliniuose ir kituose keliuose yra suplanuota įrengti EV 

parkus. Tai LR Aplinkos ministerijos ir Lietuvos automobilių kelių direkcijos iniciatyva. Yra 

rengiamas žemėlapis. 

    Ramunė Malinauskienė teigė, kad Lietuvos automobilių kelių direkcija ir LT Susisiekimo 

ministerija derina planus, kad kas 50 km magistraliniuose ir kituose keliuose būtų įrengiamos 

elektromobilių įkrovimo stotelės. 

 

 

 

 

Klaipėdos regiono plėtros tarybos  

kolegijos pirmininkas                                                                                       Arvydas Vaitkus                                                                                       

 

 

 

 

Posėdžio sekretorė                    Romualda Čiarienė 

 


